

STYREMØTE NR. 1-2024, NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 12. februar 18:00-21:00

Sted: A161 Elbygget

Møteleder: Herborg Skjelle

Kakeansvarlig: Herborg Skjelle

Referent: Martin Haarstad

Innkalt: Herborg Skjelle Martin Haarstad Ane Hagset Stavnesli Julie Meinicke, Thomas Tefre, Simen Fritzner, Line Næss, Aud Øyen Halås

Ikke møtt:

Saksliste:

- | | |
|---------------------|-----------------------------------|
| Sak 1/2024: | Godkjenne innkalling og saksliste |
| Sak 2/2024: | Kake og sladder |
| Sak 3/2024: | Oppstart |
| Sak 4/2024: | Forventningsavklaring |
| Sak 5/2024: | Målsetninger |
| Sak 6/2024: | Komitéeer |
| Sak 7/2024: | Utenlandstur 2025 |
| Sak 8/2024: | Vasan og Birken |
| Sak 11/2024: | Marka Rundt |
| Sak 12/2024: | Generelt |
| Sak 13/2024: | Innkomne saker |

Sak 01/2023	Godkjenne Innkalling og saksliste	1 min
Type sak	Vedtaks sak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>Innkalling med saksliste ble sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Agenda ble ikke delt med medlemsmassen, da man heller ønsket et oppstartsmøte raskest mulig.</p> <p>Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 1 godkjennes.</p>	
Referat		
Konklusjon	Meget fin saksliste	
Vedtak		

Sak 02/2023	Kake og sladder	
Type sak	Fjas	
Saksfremlegger	Alle	
Saksinfo	Innsjekk og sladder	
Referat	Referatføres ikke, men god kake.	

Sak 03/2023	Oppstart	
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>Hva vil det si å sitte i styret i NTNUI Langrenn?</p> <p>Har noen kommet i gang med erfaringsoverføringer?</p> <p>Digitale tjenester</p> <ul style="list-style-type: none"> - Slack <ul style="list-style-type: none"> - Tips og triks <ul style="list-style-type: none"> - enter - reager 	

	<ul style="list-style-type: none"> - "Get notified about new replies" - Gruppestyre - bruk av @channel - Tittel - Slab vs drive. Hva er forskjellen? - Hjemmesida - Mail <ul style="list-style-type: none"> - Alias - Signatur - Maillister - Hvordan sende mail til mange - Kalender - Facebook <ul style="list-style-type: none"> - Henvendelser - Instagram <p>Andre tilganger:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Klubbhuset - Boden <p>Greit å vite:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Refusjon for utlegg - Baksidekontakt - Hvis dere trenger hjelp eller har spørsmål
Referat	<p>Avtalt erfaringsoverføring innen tirsdag for de fleste. https://ntnui.slab.com/ - Hoved wiki side til NTNUI https://ntnui-langrenn.slab.com/ - wiki side NTNUI Langrenn</p> <p>Husk å legge til signatur på mail. Langrenn-styret@ntnui.no - mailliste styret Langrenn-alle@ntnui.no - mailliste alle</p> <p>Husk: Hjemmesiden kan sende mail med stud.mail Kopier evt til excel og send blindkopi fra ntnui mail. Kan booke rom og ressurser via kalender på ntnui mail</p> <p>Facebook sentralt, ansvarlig oppnevnes Instagram- ane fikser tilgang</p> <p>Hub- refusjon, link på hjemmesiden Klubbhuset, https://hub.ntnui.no/officeaccess</p> <p>Drive under delte disker.</p>

Sak 04/2023	Forventningsavklaring	
Type sak	Diskusjonssak	

Saksfremlegger	Herborg Skjelle
Saksinfo	<p>Hva forventes av deg som sitter i langrennsstyret?</p> <p>Hva forventer vi av hverandre?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Arbeidsmengde - Når skal man svare på slack/melding/mail? - Fordeling av oppgaver innad i styret (treninger, sosialt, annet) <p>Hva forventer dere av meg som leder?</p> <p>Hva forventes til styremøtet?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Dynamikk/form - Hyppighet/lengde - Hva skal styremøtet brukes til? - Hva forventes av saksfremlegger? <p>Tips fra forrige styre: Rom for å stemme blankt om man ikke har sterke meninger i en sak. Sette grenser for når diskusjoner skal være ferdig.</p> <p>Hva forventes på arrangementene våre?</p>
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Forventninger: Oppmøte og vise ansikt er viktig. Ta kontakt med nye om noen prøver ut gruppa. God kommunikasjon innad ● Arbeidsmengde: Klar for å bidra når man føler at man har kapasitet. ● Leder skal kunne følge opp generell drift men og ta vare på vanlige medlemmer og styremedlemmer. ● Styremøter: Hyppighet, gjerne oftere i starten for å få igang drift. Saksfremlegging, les hvordan på slab.

Sak 05/2023	Målsettinger	
Type sak	Diskusjonssak	
Saksfremlegger	Herborg Skjelle	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> - Hvilke felles målsettinger vil vi ha? - Hvem vil vi være? - Hvilke typer medlemmer vil vi ha? - Hvilke målsettinger har vi for det sportslige/treninger? 	

	<ul style="list-style-type: none"> - Tips fra forrige styret: <i>Fordel ansvaret for å holde øktene fra start. Da har trener mer overskudd til å arrangere andre morsomme ting.</i> - Målsettinger sosialt? - Hva tenker vi om oss som gjeng i styret?
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Følge en plan når den er satt. ● God rekruttering fra hele spekteret fra front til baktropp, noen vegrer seg kanskje pga nivå. ● Huske både gamle og nye medlemmer når man skal legge opp til opplegg. ● Sosiale treninger, ved siden av gutte- og jentetreninger. ● Gode sosiale arrangement der en kan bli kjent både med og uten alkohol.
Konklusjon	Mål under arbeid, jobbes med metode for å nå mål utover våren

Sak 06/2023	Komiteér	
Type sak	Diskusjonssak	
Saksfremlegger	Herborg Skjelle	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> - Søknad - Aktuelle er trenerkom, soskom, arrkom, webkom, blæstekom - Hvor mange ønsker dere? - Dugnadspoeng? 	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Tenke gjennom hvordan man skal utforme en komitee <ul style="list-style-type: none"> - Blest 1-2 - Trener 2-4 - Web 1 - Arr 1, Asap reiseleder birken - Sos 2-3 ● Haarstad deler skjema i styret neste uke og sender ut til styret før resten litt etter 	
Konklusjon	Vi trenger komiteer	
Ansvarlig fremover	Haarstad legger ut skjema etter godkjenning fra resten. Komiteer diskuteres på neste møte.	

Sak 08/2023	Utenlandstur 2025
Type sak	Diskusjon- og vedtakssak
Saksfremlegger	Herborg Skjelle
Saksinfo	Hvor skal vi legge neste års utenlandstur?
Referat	Snakk med teamet angående type renn. -Challenger eller pro, ønske om samlet gruppe.
Konklusjon	Begynner å undersøke muligheter nå.

Sak 09/2024	Status Vasan/Birken
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak
Saksfremlegger	Herborg Skjelle
Saksinfo	<p>Plan for vasan</p> <ul style="list-style-type: none"> - Buss - Overnatting - Sosiale tiltak - Blæst - Dialog med Thorleifs dersom folk ikke får tak i startnummer <p>Status Birken</p> <ul style="list-style-type: none"> - Status - Hvordan få med flest mulig på Birken? Dette er en fin inngang for nye medlemmer! - Birkenradio
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Vasan: <ul style="list-style-type: none"> 3 fra styret per nå Startnummer vanskelig, men folk må være på jobb Buss kan endres noe etter behov, bør tas vurdering. ● Birken: <ul style="list-style-type: none"> Buss birken full TO og AA har radion
Konklusjon	Vi skal på tur.

Sak 12/2023	Marka rundt	
Type sak	Informasjonssak	
Saksfremlegger	Martin Haarstad	
Saksinfo	<p>Status Marka Rundt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Økende påmelding • Hank har smørekurs • Behov for dugnad, mye ledig søndag, snømåking vurderes • Hovedsponsor landet • Dugnad helgen som var, gode tilbakemeldinger • Arena, løype, scooter, arrangement godkjent. <p>Husk å legge en plan for MR-banketten da:)) Hilsen Aud. Gleder meg!</p>	
Referat	<p>Økende påmelding! HANK har smørekurs på torsdag. Fortsatt behov for dugnadsarbeidere.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Parkering - Løypevakt - Drikkestasjoner <p>Må kanskje vurdere noe snømåking enkelte steder</p> <ul style="list-style-type: none"> - Dugnad onsdag? - Ev. legge om løypa litt (godkjenning fra kommunen på plass) <p>Hovedsponsor er landet</p> <ul style="list-style-type: none"> - Sparebank 1 - HANK - Kommunen støtter <p>Gode tilbakemeldinger på saftpost i marka helga før Kontroll på arena, arrangement, skuter, tillatelser osv. MR-bankett under arbeid!</p>	
Konklusjon	Under kontroll	

Sak 13/2023	Generelt	
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Herborg Skjelle	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> - Styremerch. Styrevest? Eller noe annet? - Generalforsamling sentralt 16. mars. Kan noen komme? - To stk må merke dagens løype, omtrent 16.-17. mars. Hvem vil gjøre dette? - Parakontakt 	

Referat	Merch- Ane sjekker med Pär Vi får til å stille noen på genfors, tror vi. Ane ser på dagens løype, vurderes som dugnad

Neste styremøte:

Mandag 4. Mars Ane Hagset Stavnesli s place, Line baker kake